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 Zápis 

Jednání Komise pro životní prostředí 

RMČ P1 
2023/1 

 

Datum jednání 4.1.2023 

(začátek 16:30 konec 18:00) 

 

 

Přítomni: 

 

Jan Saitz, Tomáš Oliva, Olga Krahulcová, Jana Šestauberová, 

Milan Smrž, Petr Kučera, Pavel Řeháček  

 

 Kateřina Melzerová 

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

 

 

Hosté: Ludvík Czital, ved. OPVP, Zdeněk Krenk, ved. OŽP OPVP, Jakub Vaculín, pověřený 

ved. odd. samospr. činností a vnější kontroly, Martin Motl, předseda VPPR ZMČ P1, 

Vojtěch Ryvola, radní ÚMČP1 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení prvního zasedání komise 

2. Prezence, představení nových členů KŽP 

3. Jmenování ověřovatele zápisu 1. jednání 

4. Schválení programu 

5. Schválení stálého hosta – p. Czital, vedoucí Odboru péče o veřejný prostor 

6. Schválení stálých hostů p. Krenk, p. Vaculín 

7. Návrh Statutu komise (hlasování) 

8. Seznámení s Jednacím řádem komisí (vzetí na vědomí) 

9. Informace týkající se zpracování osobních údajů, mlčenlivost, formuláře 

k registraci v komisi, vyplácení odměn a další 

10. Návrh na jmenování 2 členů KŽP z řad odborníků 

11. Návrh termínů komisí na 1. pololetí 2023 (13.2., 13.3., 17.4., 15.5., 12.6. – 

pondělí od 17:00 hodin) 

12. Aktuální informace od gesčního radního MČ Praha 1 - Kateřiny Klasnové 

(v gesci: životní prostředí a zeleň, hřiště, parky a sportoviště, veřejný prostor, 

úklid a čistota) 

13. Aktuální informace od vedoucího Odboru péče o veřejný prostor  

(p. Czital) 

14. Informace k problematice provozu sportovišť Masná a Na Františku (Klasnová) 

15. Různé 

16. Diskuze 

17. Závěr a poděkování členům komise 
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1. Zahájení komise 

 

P. předseda zahájil komisi v 16:30 hod. 

 

2. Prezence, představení nových členů KŽP 

 

Všichni přítomní se představili. 

 

3. Jmenování ověřovatele zápisu 1. jednání 

 

Prvním ověřovatelem zápisu byl jmenován p. Řeháček.  

 

4. Schválení programu 

 

Návrh na vypuštění bodu 5.  

P. Czital se omluvil, že je již členem 4 komisí, z časových důvodů a pro pracovní vytíženost 

na komisi ŽP nebude chodit, v zastoupení byl vždy delegován p. Krenk, vedoucí odd. 

životního prostředí OPVP. 

 

Program byl schválen s úpravou. 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

5. Schválení stálých hostů p. Krenk, p. Vaculín 

P. Krenk, vedoucí odd. životního prostředí OPVP schválen jako stálý host KOŽP. 

 

 Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

 

P. Vaculín, pověřený ved. odd. samospr. činností a vnější kontroly schválen jako odborník 

KOŽP. 

 

 Hlasování:  pro 5, proti 0, hlasování se zdrželo 2 

 

 

6. Návrh Statutu komise 

 

Statut Komise pro životní prostředí RMČP1 byl schválen bez připomínek. 

 

 Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

 

7. Seznámení s Jednacím řádem komisí 

 

Všichni členové komise vzali na vědomí Jednací řád komisí. 

 

8. Informace týkající se zpracování osobních údajů, mlčenlivost, formuláře 

k registraci v komisi, vyplácení odměn a další 

Formuláře byly všemi přítomnými členy vyplněny a odevzdány pí. tajemnici, dále budou 

předány na mzdovou účtárnu Úřadu MČP1. 
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9. Návrh na jmenování 2 členů KŽP z řad odborníků 

Komise již v bodě 5. jmenovala za odborníka komise p. Vaculína.  

Paní Šestauberová poskytla životopis pí Vaľkové, bude CV v anonymizované verzi  

rozesláno členům komise e-mailem k prostudování. Případné dojmenování odborníka bude 

řešeno příští komisi. 

 

10. Návrh termínů komisí na 1. pololetí 

 

13.2., 13.3., 17.4., 15.5., 12.6. – pondělí od 17:00 hodin, zasedací místnost č. dv. 

201, 2. patro. 

 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

11. Aktuální informace od gesčního radního MČ Praha 1 - Kateřiny Klasnové 

 

P. Vaculín zastoupil paní místostarostku Klasnovou, která se z rodinných důvodů nemohla 

komise zúčastnit. P. Vaculín seznámil přítomné členy komise s aktuální agendou paní 

místostarostky ve svém volebním období:   

 řeší návrh rozpočtu na rok 2023 v oblasti živ. prostředí a investic, který bude 

předložen k projednání na dalším jednání komise 

 seznamuje se s projekty po p. Burešovi 

 aktuálně řeší provoz sportovišť Na Františku a Masná. 

 

12. Aktuální informace od vedoucího Odboru péče o veřejný prostor 

 

P. Krenk informoval o proběhlých podzimních aktivitách roku 2022 a plánovaných 

aktivitách na rok 2023. Aktuální informace jsou přílohou tohoto zápisu. 

P. Oliva podal dotaz k Odkolkovské louce – park Kampa. Během letošního roku bude tato 

část revitalizována, dojde k obnově cest, k obnově závlahového systému, bude navrácen 

mobiliář – lavičky, odpadkové koše a zásobníky na PE. 

Pí Krahulcová vznesla dotaz k soše Jednorožce v parku na Alšově nábřeží. Socha je 

poničená a tráva kolem sochy vyšlapaná. Socha má platnou smlouvu do konce května 

letošního roku. Bude poté předloženo komisi ke schválení prodloužení smlouvy. Tato část 

parku by měla projít obnovou. 

 

13. Informace k problematice provozu sportovišť Masná a Na Františku 

 

P. Motl informoval o stavu provozu sportovišť Na Františku a Masná. Současnému 

provozovateli p. Vopičkovi skončila smlouva na provoz v loňském roce. Bylo rozhodnuto, 

že sportoviště nemůže být uzavřeno, proto došlo k dohodě s p. Vopičkou, že hřiště bude 

provozovat do 12.1.2023. Po tomto datu není zřejmý osud sportovišť. Obě sportoviště 

spadají pod Odbor školství, avšak p. Motl uvedl, že by mělo být hřiště převedeno na Odbor 

péče o veřejný prostor. P. Motl také informoval o koncepci sportu a dětských hřišť, která 

se bude vytvářet. Mělo by proběhnout výběrové řízení. Vedení radnice navrhuje ze 

sportovišť vybudovat multifunkční a multigenerační hřiště. Vše bude řešenou formou 

participace s občany.  

P. Krenk upozornil, že není zřejmý stav sportovišť, jaká bude nutná investice na zachování 

provozu, nutné opravy atd. 

Dočasný provoz hřišť se bude řešit 11.1.2023 na společném jednání komisí pro živ. 

prostředí, komise pro školství a komise pro kulturu a sport.  

 

14. Různé 

 

p. Krenk navrhuje na počest paní Aleny Kopecké z Komunitního centra Kampa vysadit 

památeční strom (lípa pokud bude schváleno památkáři) v parku Kampa, se kterým byla 

velmi spjata. 
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Komise pro životní prostředí bere na vědomí vysazení památečního stromu v parku Kampa. 

 

 

Hlasování:  pro 7, proti 0, hlasování se zdrželo 0 

 

 

15. Diskuze 

 

16. Závěr a poděkování členům komise 

 

p. předseda poděkoval všem členům komise za účast.  

 

 

V Praze dne 5.1.2023 

 

Zapsala:  Kateřina Melzerová, tajemnice komise      ..…………………………………………….. 

 

 

Ověřil:  Pavel Řeháček,  podpis, datum…….……………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  

podpis, datum………………………………………………….. 

 

Příští jednání komise se bude konat dne 13.2.2022 v 17,00 hodin zasedací 

místnosti č. dv. 201.  


